
 

 

ACTA DE SESIÓN ORDINARIA DE SESIÓN 
CONSTITUTIVA DEL PLENO DEL CONSEJO 

SECTORIAL DE JUVENTUD 

Nº de sesión: 2/2018/Pleno  
Convocatoria de pleno ordinario  
Día: 28/11/2018  
Hora: 19:00 horas 
 

ASISTENTES EN REPRESENTACIÓN 

Sra. Dª. Lola Verdeguer Royo Presidenta 
Sra. Dª. Neme Gila Rubio Secretaria 
Sra. Dª. Inma Gadea Vázquez Asistente 
Sr. D. Rafael Gómez Muñoz Esquerra Unida 
Sra. Dª. Mª del Carmen Sánchez Vidagany Compromís 
Sr. D. Rubén Ballester Arlandis Ciudadanos 
Sra. Dª. Mar Pérez Sancho Ribamón 
Sr. D. Alberto Gallego Nájera Joventut Precària 
Sr. D. Ismael Cerezo Jorge Asociación de Discjockey 
 

En la localidad de Riba-roja de Túria siendo las 19:14 horas del día 28 de noviembre 
del 2018, se reúnen en la sala multiusos del Centro de Información Juvenil, el consejo 
sectorial de juventud, previamente convocado por la presidencia y con la asistencia de 
los y las asistentes que arriba se detallan. 
 
El pleno del consejo sectorial de juventud ha estado asistido por la secretaria que da fe 
del acto. 
 
Una vez verificado por la secretaria válida la constitución del pleno, dado que cumple la 
asistencia mínima legal de la mitad más uno, tal y como viene recogido en el Art. 9 del 
reglamento regulador que rige el funcionamiento del pleno. La presidenta abre la 
sesión, procediendo a la deliberación sobre los asuntos incluidos en el orden del día: 
 

1. Saludo de bienvenida por parte de la presidencia del consejo. 
 

2. Lectura y aprobación del acta del último Pleno del Consejo. 
 



 

 

3. Dar cuenta de las acciones realizadas desde el área de juventud: clases de 
repaso/inglés, garantía juvenil, bases corresponsales juveniles, actuaciones 
artísticas en el entorno.  

 
4. Dar cuenta de las próximas acciones a realizar desde el área de juventud: 

Ribajove, becas para la concesión de subvenciones al transporte, concesión beca 
“Riba-roja te beca +”, proyecto ocio nocturno alternativo, proceso de 
municipalización de las políticas de juventud.  

 
5. Preparación ante la nueva convocatoria del Consejo del Pueblo.  

 
6. Propuesta fecha y orden de día del próximo consejo sectorial y sugerencias por 

parte de los y las componentes del Consejo.  
 

7. Ruegos y preguntas.  
 
PUNTO PRIMERO - Saludo de bienvenida por parte de la presidencia del 
consejo.  

La presidencia toma la palabra y realiza un saludo de bienvenida a todo el personal 
componente del consejo. Realizando lectura de los puntos que componen el orden del 
día y dando paso a la secretaria, en aquellos necesarios, para una mayor explicación 
técnica.  

PUNTO SEGUNDO - Lectura y aprobación del acta del último Pleno del Consejo. 

Se pregunta por parte de la presidencia a los y las componentes del consejo si han leído 
previamente el acta anterior. El representante de Joventut Precària solicita que se lea el 
acta, al cual se le contesta por parte de la presidencia, que ante la extensión de la 
misma, y dado que se iban a tratar prácticamente los mismos asuntos, esta está 
publicada en la página web del Ayuntamiento en el apartado de Participación 
Ciudadana.  

PUNTO TERCERO – Dar cuenta de las acciones realizadas desde el área de 
juventud: clases de repaso/inglés, garantía juvenil, bases corresponsales 
juveniles, actuaciones artísticas en el entorno.  

Se da cuenta por parte de la presidencia y se da paso a la secretaria, para su 
explicación técnica.  

 



 

 

 
Clases de inglés/repaso 
 
Se informa de los niveles de inglés que se imparten, en este caso, A1, A2, B1, B2, 
según el Marco Común Europeos de Referencia para las lenguas.  
 
Por otra parte se informa de las clases de repaso, divididas matemáticas e inglés en dos 
niveles I y II según sean estudiantes de 1º y 2º de la ESO o de 3º y 4º. El repaso I que se 
compone de las asignaturas de sociales, historia, geografía, física y química y repaso II, 
que se compone de castellano y valenciano.  
 
Se informa que han tenido buena acogida dado que prácticamente los grupos están 
llenos, teniendo en cuenta que el máximo de personas por grupo es de 15.  
 
El representante de Joventut Precària solicita saber cuándo se inició el curso y cuánta 
gente se ha dado de alta y de baja. Se le contesta que el inicio de curso se realiza en 
octubre y que según datos hay un total de 63 personas apuntadas. Que no se tienen 
datos exactos de bajas hasta no formalizar los pagos de noviembre.  
 
El representante de Ciudadanos solicita saber si la impartición de las clases de repaso e 
inglés se realiza a través de personas autónomas o empresas. Se le comunica que se 
realizó procedimiento administrativo mediante pliego y que las empresas adjudicadas 
son, para impartir inglés la empresa Nas Vision, conocida como Hello English, y para 
las clases de repaso la Asociación Ribamón. La representante de la Asociación 
Ribamon explica que el equipo docente encargado de impartir las clases, está 
cualificado para ello.  
 
Garantía Juvenil 
 
Se explica que es una iniciativa del fondo social europeo, que pretende facilitar el 
acceso de la juventud al mercado laboral y formativo, dirigido a jóvenes entre 16 y 29 
años. Se les facilita un usuario y contraseña para poder darse de alta en el sistema, 
cuando están registrados, tienen acceso a diferentes cursos de formación y pueden 
recibir ofertas de empleo de ámbito nacional.  
El representante de Joventut Precària solicita saber cuánta gente hace uso de este 
servicio. Se le comunica que cuando se ofertan programas laborales como por ejemplo 
Avalem, se tiene mucha más demanda que en otros momentos, dado que es un requisito 
para apuntarse a esos programas.  
 
 
 



 

 

 
Bases Corresponsales Juveniles 
 
Se explica que es una iniciativa que surge de la Mancomunidad de Camp de Túria, dado 
que el equipo técnico y concejalías de juventud nos reunimos una vez al mes para tratar 
temas relacionados con la juventud. Las bases están en proceso y consisten en 9 becas 
de 60 euros, tres becas por instituto del municipio, como Pla de Nadal, Quint y 
Asunción. Son becas de 60 euros porque comprende los meses de marzo a junio. En las 
próximas convocatorias al ser de diciembre a junio se contempla ampliar la cuantía de 
las becas a 100 euros o 150 euros. El objetivo de estas becas es que la juventud de 12 a 
18 años transmita la información del centro de información juvenil y a la misma vez 
recojan opiniones, ideas y sugerencias de sus compañeros y compañeras y la transmita 
al Centro, que actuaría como mero órgano gestor. El objetivo es que la información se 
transmita de igual a igual, de forma horizontal.  
 
El representante de Ciudadanos comenta que otra de las funciones que podrían 
desarrollar los corresponsales es la de acompañamiento al programa de “Itinerarios 
Seguros”.  
 
Actuaciones artísticas en el entorno 
 
Se explican y se muestran fotografías de los diferentes graffitis que se han hecho en el 
municipio, como son el de Ciudad Jardín, realizado por Miguel Ángel Amezcua y el de 
la calle Cervantes, en proceso de finalización, realizado por Erika Acedo.   
 
Se comenta por parte de todos y todas lo adecuado de estas actuaciones.  
 
La representante de la Asoc. Ribamon pregunta si se tiene previsión de realizar más 
actuaciones en el municipio, como por ejemplo en el barranco de las monjas, a la altura 
del puente blanco y se le contesta que se tiene previsión en las escaleras que conecta la 
ctra. Vilamarxant con el paseo y también en el barranco de las monjas así como en la 
zona del skate.  
 

PUNTO CUARTO – Dar cuenta de las próximas acciones a realizar desde el 
área de juventud: Ribajove, becas para la concesión de subvenciones al 
transporte, concesión beca “Riba-roja te beca +”, proyecto ocio nocturno 
alternativo, proceso de municipalización de las políticas de juventud.  

Se da cuenta por parte de la presidencia y se da paso a la secretaria, para su 
explicación técnica.  



 

 

 
Ribajove 

Se comenta que el Ribajove se va a realizar los días 26, 27 y 28 de diciembre en el 
Pabellón Municipal, en horario de 17:00h a 20:00h el día 26 de diciembre y de 11:00h a 
14:00h y de 17:00h a 20:00h los días 27 y 28 de diciembre. Que se van a realizar 
actividades multiaventura como tirolina y rocódromo, hinchables, simuladores, dado 
que se había celebrado en Lliria la jornada TECH DAY y habían tenido muy buena 
acogida. También se realizará un espectáculo inicial y uno de cierre que será la 
actuación del grupo Ramonets, enfocado a público infantil.  

Concesión de subvenciones al transporte 

Se comenta que las bases están en proceso, que saldrá la publicación para la aportación 
de documentación en enero, pero se publicará antes para conocimiento de todos y todas. 
Que se deberá aportar tickets o facturas para su justificación con un máximo de 120 
euros  o la cantidad que se justifique. También se comenta la importancia de que sean 
las propias personas interesadas las que presenten la documentación porque conocen 
mejor la documentación que deben aportar.  

El representante de Joventut Precària comenta si es beca o subvención dado que las 
becas no se justifican y esto no se había hecho anteriormente. Se le contesta que el 
curso pasado fue la primera vez que se tuvo que justificar y que son subvenciones, por 
lo que según la ley general de subvenciones, indicado por el Dpto. de Intervención, es 
necesaria la justificación.  

La representante de la Asoc. Ribamon comenta que el problema del curso anterior fue 
que no se informó con la suficiente antelación del nuevo proceso de justificación para 
poder recoger los tickets/facturas.  

Se comenta que este curso se han realizado dos anuncios, y reiterado varias veces en la 
radio municipal y por redes sociales, pero que aun así seguramente acudan personas que 
no se han enterado del proceso.  

Riba-roja te beca +:  

Se comenta que son becas municipales para personas con titulación, bien de 
grado y/o de ciclos formativos superiores. Que el curso pasado se ofreció 11 
becas, quedando algunas de ellas desiertas. Que se tiene previsto volver a 
publicarlas este curso, dado que las personas que se han acogido a ellas han 



 

 

trabajo de forma muy eficaz. Que son becas de un año de duración, de 30h 
semanales y cuantía de 1.000 euros al mes. Se ha procedido al envío de correo 
informativo a las áreas del Ayuntamiento para que indiquen si tienen interés en 
acogerse a ellas y el perfil que solicitan.  

El representante de ciudadanos comenta la posibilidad de pasar a las personas 
solicitantes de un área a otra, en aquellas áreas que se han quedado vacías. Se le 
contesta que esta posibilidad se tratará con los diferentes Dptos. implicados para 
ver su posibilidad.  

 

Proyecto ocio nocturno alternativo 

Se comenta la posibilidad de crear un espacio en la sala multiusos del Centro de 
información juvenil dedicado a la población joven con diferentes actividades 
como billar, diana, ping pong, música, entre otras.  

Se comenta por parte del representante de la Asoc. Dj, el crear actividades que 
sean competitivas, dado que por su experiencia como entrenador de fútbol, estas 
actividades crean más interés.  

Se acuerda ir reflexionando, sobre posibles actividades a realizar en este 
proyecto, y ponerlas en común para la próxima convocatoria.  

 

Proceso de municipalización de las políticas de juventud 

Se comenta que tras acudir a una reunión por parte de la Generalitat, se nos 
informa que se va a proceder a la contratación de 96 profesionales de juventud, 
repartidos en varios municipios, según número de habitantes, dentro de un plan 
de municipalización 2019-2023, dentro del cual van a ir incorporándose dos 
figuras. Una de coordinación del área y políticas de juventud, con formación 
universitaria de perfil social y formación especifica en políticas de juventud y 
otra, Técnica de animación, con estudios de ciclos superiores y formación 
especifica en políticas de juventud.  

Es de interés de esta concejalía acogerse a esta subvención para ampliar el 
equipo de juventud municipal.  
 

 

 



 

 

PUNTO QUINTO – Preparación ante la nueva convocatoria del Consejo del 
Pueblo.  
 
Se explica el orden del día del próximo consejo de pueblo, formado por la presentación 
del Plan estratégico territorial, que consistirá en la presentación por parte de un profesor 
universitario de cómo se ha gestionado la participación con los agentes sociales y de la 
aprobación de las normas de funcionamiento del consejo de pueblo presentadas en el 
consejo anterior.  
 
Se traslada la información que se hace llegar por parte del área de participación 
ciudadana respecto a la confianza establecida con las personas elegidas como 
representantes del consejo de juventud para el consejo de pueblo. Trasladando también 
la importancia de avisar con suficiente antelación, por parte de la persona titular, para 
contar con tiempo suficiente de avisar a la persona suplente.  
 
Se comenta por parte de todos y todas, lo adecuado de no asistir al primer consejo de 
pueblo, por parte del representante de juventud elegido, dado que se había quedado y 
así consta en acta, que se realizaría un consejo de juventud antes del consejo de pueblo.  
Y que lo adecuado es realizar un consejo de juventud antes de cada consejo de pueblo, 
para lo cual es necesario tener el orden del día que se va a tratar en el consejo de pueblo 
y poder debatirlo y tomar decisiones en el consejo de juventud.  
 
Para facilitar esta situación se propone por parte del representante de EU, la creación de 
un grupo de whatsapp, que permita tomar decisiones inmediatas. La representante de la 
Asociación  Ribamon comenta la falta de legalidad, por la suplantación de identidades y 
perfiles falsos así como la ausencia de que conste en acta.  

 

PUNTO SEXTO - Propuesta fecha y orden de día del próximo consejo 
sectorial y sugerencias por parte de los y las componentes del Consejo.  

Se establece la próxima reunión del consejo de juventud para el día 10 de 
diciembre a las 19:15h en el Centro de Información Juvenil, tal y como se refleja 
en los puntos anteriores, antes de la celebración del consejo de pueblo. Se solicita 
la confirmación de la asistencia y la comprobación de los correos electrónicos.  

Respecto a las sugerencias:  

- El representante de Ciudadanos sugiere la necesidad de realizar reuniones 
periódicas y con antelación al consejo de pueblo. 

- El representante de la Asociación de Dj sugiere realizar una agenda anual o 
trimestral de las actividades referentes a juventud y buscar un canal por el que 
llegue a la gente joven esta información.  



 

 

- El representante de EU sugiere la creación de una revista digital joven. Creando 
una partida presupuestaria y/o bases. Se comenta que se pueden utilizar las bases y 
las figuras de corresponsales juveniles para realizar esta acción.  

- La representante de la Asoc. Ribamon sugiere adaptar el centro juvenil a un 
espacio más joven.  

- La representante de Compromís sugiere que la gente joven también ponga de su 
parte y adquiera hábitos para la búsqueda de información, como por ejemplo, a 
través de redes sociales.  

- Se sugiere el ir reflexionando sobre estas actuaciones hasta la próxima 
convocatoria. 
 
 
Y no habiendo más asuntos a tratar y cumpliendo el objeto del acto, la presidencia 
levanta la sesión a las 20:27h, de lo cual, como secretaria, doy fe. 
 
 
 
 
 
 
Vº Bº  
 PRESIDENTA DEL CONSEJO JUVENTUD                   LA  SECRETARIA 
 
 

Fdo: Lola Verdeguer Royo                                                  Fdo: Neme Gila Rubio 
 

 

 

 

 

 

 



 

 

ACTA DE SESSIÓ ORDINÀRIA DE SESSIÓ 
CONSTITUTIVA DEL PLE DEL CONSELL SECTORIAL 

DE JOVENTUT 

Nº de sessió: 2/2018/Ple  
Convocatòria de ple ordinari  
Dia: 28/11/2018  
Hora: 19:00 hores 
 
 

ASSISTENTS EN REPRESENTACIÓ 

Sra. Dª. Lola Verdeguer Royo Presidenta 
Sra. Dª. Neme Gila Rubio Secretària 
Sra. Dª. Inma Gadea Vázquez Assistent 
Sr. D. Rafael Gómez Muñoz Esquerra Unida 
Sra. Dª. Mª del Carmen Sánchez Vidagany Compromís 
Sr. D. Rubén Ballester Arlandis Ciutadans 
Sra. Dª. Mar Pérez Sancho Ribamón 
Sr. D. Alberto Gallego Nájera Joventut Precària 
Sr. D. Ismael Cerezo Jorge Associació de Discjòquei 
 
 
En la localitat de Riba-roja de Túria sent les 19.14 hores del dia 28 de novembre del 
2018, es reuneixen, en la sala multiusos del Centre d'Informació Juvenil, el consell 
sectorial de joventut, prèviament convocat per la presidència i amb l'assistència dels i 
les assistents que a dalt es detallen. 

El ple del consell sectorial de joventut ha estat assistit per la secretària que dóna fe de 
l'acte. 

Una vegada verificat per la secretària vàlida la constitució del ple, atés que compleix 
l'assistència mínima legal de la meitat més un, tal com ve recollit en l'Art. 9 del 
reglament regulador que regeix el funcionament del ple. La presidenta obri la sessió, 
procedint a la deliberació sobre els assumptes inclosos en l'ordre del dia: 

1. Salutació de benvinguda per part de la presidència del consell. 

2. Lectura i aprovació de l'acta de l'últim Ple del Consell. 



 

 

3. S'adona de les accions realitzades des de l'àrea de joventut: classes de 
repàs/anglés, garantia juvenil, bases corresponsals juvenils, actuacions 
artístiques en l'entorn. 

4. S'adona de les pròximes accions a realitzar des de l'àrea de joventut: Ribajove, 
beques per a la concessió de subvencions al transport, concessió beca “Riba-roja 
et beca +”, projecte oci nocturn alternatiu, procés de municipalització de les 
polítiques de joventut. 

5. Preparació davant la nova convocatòria del Consell del Poble. 

6. Proposta data i ordre de dia del pròxim consell sectorial i suggeriments per part 
dels i les components del Consell. 

7. Precs i preguntes. 

 

PUNT PRIMER - Salutació de benvinguda per part de la presidència del consell. 

La presidència pren la paraula i realitza una salutació de benvinguda a tot el personal 
component del consell. Realitzant lectura dels punts que componen l'ordre del dia i 
donant pas a la secretària, en aquells necessaris, per a una major explicació tècnica. 

PUNT SEGON - Lectura i aprovació de l'acta de l'últim Ple del Consell. 

Es pregunta per part de la presidència als i les components del consell si han llegit 
prèviament l'acta anterior. El representant de Joventut Precària sol·licita que es llija 
l'acta, al que se li contesta per part de la presidència, que davant l'extensió d'aquesta, i 
atés que s'anaven a tractar pràcticament els mateixos assumptes, aquesta està publicada 
en la pàgina web de l'Ajuntament en l'apartat de Participació Ciutadana. 

PUNT TERCER – Adonar de les accions realitzades des de l'àrea de joventut: 
classes de repàs/anglés, garantia juvenil, bases corresponsals juvenils, actuacions 
artístiques en l'entorn. 

S'adona per part de la presidència i es dóna pas a la secretària, per a la seua explicació 
tècnica. 

 

 



 

 

Classes d'anglés/repàs 

S'informa dels nivells d'anglés que s'imparteixen, en aquest cas, A1, A2, B1, B2, segons 
el Marc Comú Europeus de Referència per a les llengües. 

D'altra banda s'informa de les classes de repàs, dividides matemàtiques i anglés en dos 
nivells I i II segons siguen estudiants de 1r i 2n de l'ESO o de 3r i 4°. El repàs I que es 
compon de les assignatures de socials, història, geografia, física i química i repàs II que 
es compon de castellà i valencià. 

S'informa que han tingut bon acolliment atés que pràcticament els grups estan plens, 
tenint en compte que el màxim de persones per grup és de 15. 

El representant de Joventut Precària sol·licita saber quan es va iniciar el curs i quanta 
gent s'ha donat d'alta i de baixa. Se li contesta que l'inici de curs es realitza a l'octubre i 
que segons dades hi ha un total de 63 persones apuntades. Que no es tenen dades 
exactes de baixes fins a no formalitzar els pagaments de novembre. 

El representant de Ciutadans sol·licita saber si la impartició de les classes de repàs i 
anglés es realitza a través de persones autònomes o empreses. Se li comunica que es va 
realitzar procediment administratiu mitjançant plec i que les empreses adjudicades són, 
per a impartir anglés l'empresa Nas Vision, coneguda com a Hello English, i per a les 
classes de repàs l'Associació Ribamón. La representant de l'Associació Ribamon 
explica que l'equip docent encarregat d'impartir les classes, està qualificat per a açò. 

Garantia Juvenil 

S'explica que és una iniciativa del fons social europeu, que pretén facilitar l'accés de la 
joventut al mercat laboral i formatiu, dirigit a joves entre 16 i 29 anys. Se'ls facilita un 
usuari i contrasenya per a poder donar-se d'alta en el sistema, quan estan registrats, 
tenen accés a diferents cursos de formació i poden rebre ofertes d'ocupació d'àmbit 
nacional. 

El representant de Joventut Precària sol·licita saber quanta gent fa ús d'aquest servei. Se 
li comunica que quan s'ofereixen programes laborals com per exemple Avalem, es té 
molta més demanda que en altres moments, atés que és un requisit per a apuntar-se a 
aqueixos programes. 

 

 



 

 

Bases Corresponsals Juvenils 

S'explica que és una iniciativa que sorgeix de la Mancomunitat de Camp de Túria, atés 
que l'equip tècnic i regidories de joventut ens reunim una vegada al mes per a tractar 
temes relacionats amb la joventut. Les bases estan en procés i consisteixen en 9 beques 
de 60 euros, tres beques per institut del municipi, com Pla de Nadal, Quint i Asunción. 
Són beques de 60 euros perquè comprén els mesos de març a juny. En les pròximes 
convocatòries que seran de desembre a juny es contempla ampliar la quantia de les 
beques a 100 euros o 150 euros. L'objectiu d'aquestes beques és que la joventut de 12 a 
18 anys transmeta la informació del centre d'informació juvenil i a la mateixa vegada 
arrepleguen opinions, idees i suggeriments dels seus companys i companyes i la 
comuniquen al Centre, que actuaria com a mer òrgan gestor. L'objectiu és que la 
informació es transmeta d'igual a igual, de forma horitzontal. 

El representant de Ciutadans comenta que una altra de les funcions que podrien 
desenvolupar els corresponsals és la d'acompanyament al programa d'“Itineraris 
Segurs”. 

Actuacions artístiques en L'entorn  

S'expliquen i es mostren fotografies dels diferents grafitis que s'han fet en el municipi, 
com són el de Ciutat Jardí, realitzat per Miguel Ángel Amezcua i el del carrer 
Cervantes, en procés de finalització, realitzat per Erika Acedo. 

Es comenta per part de tots i totes, l'adequat d'aquestes actuacions. 

La representant de l'Assoc. Ribamon pregunta si es té previsió de realitzar més 
actuacions en el municipi, com per exemple en el barranc de les monges, a l'altura del 
pont blanc i se li contesta que es té previsió en les escales que connecta la ctra. 
Vilamarxant amb el passeig i també en el barranc de les monges, així com en la zona 
del skate. 

PUNT QUART – Adonar de les pròximes accions a realitzar des de l'àrea de 
joventut: Ribajove, beques per a la concessió de subvencions al transport, 
concessió beca “Riba-roja et beca +”, projecte oci nocturn alternatiu, procés de 
municipalització de les polítiques de joventut. 

S'adona per part de la presidència i es dóna pas a la secretària, per a la seua explicació 
tècnica. 

 



 

 

Ribajove 

Es comenta que el Ribajove es realitzarà els dies 26, 27 i 28 de desembre en el Pavelló 
Municipal, en horari de 17.00 h a 20.00 h el dia 26 de desembre i d'11.00 h a 14.00 h i 
de 17.00 h a 20.00 h els dies 27 i 28 de desembre. Que es realitzaran activitats com 
multiaventura, tirolina i rocòdrom, inflables, simuladors, atés que s'havia celebrat en 
Llíria la jornada TECH DAY i havien tingut molt bon acolliment. També es realitzarà 
un espectacle inicial i un de tancament que serà l'actuació del grup Ramonets, enfocat a 
públic infantil. 

Concessió de subvencions al transport 

Es comenta que les bases estan en procés, que eixirà la publicació per a l'aportació de 
documentació al gener, però es publicarà abans per a coneixement de tots i totes. Que 
s'haurà d'aportar tiquets o factures per a la seua justificació amb un màxim de 120 euros 
o la quantitat que es justifique. També es comenta la importància que siguen les 
mateixes persones interessades les que presenten la documentació perquè coneixen 
millor la documentació que han d'aportar. 

El representant de Joventut Precària comenta si és beca o subvenció atés que les beques 
no es justifiquen i açò no s'havia fet anteriorment. Se li contesta que el curs passat va 
ser la primera vegada que es va haver de justificar i que són subvencions, per la qual 
cosa, segons la llei general de subvencions, indicat pel Dept. D'Intervenció, és 
necessària la justificació. 

La representant de l'Assoc. Ribamon comenta que el problema del curs anterior va ser 
que no es va informar amb la suficient antelació del nou procés de justificació per a 
poder arreplegar els tiquets/factures. 

Es comenta que aquest curs s'han realitzat dos anuncis, i reiterat diverses vegades en la 
ràdio municipal i per xarxes socials, però que així i tot, segurament acudisquen 
persones que no s'han assabentat del procés. 

Riba-roja et beca +: 

Es comenta que són beques municipals per a persones amb titulació, bé de grau i/o de 
cicles formatius superiors. Que el curs passat es van oferir 11 beques, quedant algunes 
d'elles desertes. Que es té previst tornar a publicar-les aquest curs, atés que les persones 
que s'han acollit a elles han treballat de forma molt eficaç. Que són beques d'un any de 
durada, de 30 h setmanals i quantia de 1.000 euros al mes. S'ha procedit a l'enviament 
de correu informatiu a les àrees de l'Ajuntament perquè indiquen si tenen interés a 
acollir-se a elles i el perfil que sol·liciten. 



 

 

El representant de ciutadans comenta la possibilitat de passar a les persones sol·licitants 
d'una àrea a una altra, en aquelles àrees que s'han quedat buides. Se li contesta que 
aquesta possibilitat es tractarà amb els diferents Dept. implicats per a veure la seua 
possibilitat. 

Projecte oci nocturn alternatiu. 

Es comenta la possibilitat de crear un espai en la sala multiusos del Centre d'informació 
juvenil dedicat a la població jove amb diferents activitats com a billar, diana, ping 
pong, música, entre altres. 

Es comenta per part del representant de l'Assoc. Dj., crear activitats que siguen 
competitives, atés que per la seua experiència com a entrenador de futbol, aquestes 
activitats creen més interés. 

S'acorda anar reflexionant, sobre possibles activitats a realitzar en aquest projecte, i 
posar-les en comú per a la pròxima convocatòria. 

Procés de municipalització de les polítiques de joventut 

Es comenta que després d'acudir a una reunió per part de la Generalitat, se'ns informa 
que es procedirà a la contractació de 96 professionals de joventut, repartits en diversos 
municipis, segons nombre d'habitants, dins d'un pla de municipalització 2019-2023, 
dins del qual aniran incorporant-se dues figures. Una de coordinació de l'àrea i 
polítiques de joventut, amb formació universitària de perfil social i formació especifica 
en polítiques de joventut i una altra, Tècnica d'animació, amb estudis de cicles superiors 
i formació especifica en polítiques de joventut. 

És d'interés d'aquesta regidoria acollir-se a aquesta subvenció per a ampliar l'equip de 
joventut municipal. 

PUNT CINQUÈ – Preparació davant la nova convocatòria del Consell del Poble. 

S'explica l'ordre del dia del pròxim consell de poble, format per la presentació del Pla 
estratègic territorial, que consistirà en la presentació per part d'un professor universitari 
de com s'ha gestionat la participació amb els agents socials i de l'aprovació de les 
normes de funcionament del consell de poble presentades en el consell anterior. 

Es trasllada la informació que es fa arribar per part de l'àrea de participació ciutadana 
respecte a la confiança establida amb les persones triades com a representants del 
consell de joventut per al consell de poble. Traslladant també la importància d'avisar 



 

 

amb suficient antelació, per part de la persona titular, per a comptar amb temps 
suficient d'avisar a la persona suplent. 

Es comenta per part de tots i totes, l'adequat de no assistir al primer consell de poble, 
per part del representant de joventut triat, atés que s'havia quedat i així consta en acta, 
que es realitzaria un consell de joventut abans del consell de poble. 

I que l'adequat és realitzar un consell de joventut abans de cada consell de poble, per a 
açò és necessari tenir l'ordre del dia que es tractarà en el consell de poble i poder 
debatre-ho i prendre decisions en el consell de joventut. 

Per a facilitar aquesta situació es proposa per part del representant d'EU, la creació d'un 
grup de whatsapp, que permeta prendre decisions immediates. La representant de 
l'Associació Ribamon comenta la falta de legalitat, per la suplantació d'identitats i 
perfils falsos així com l'absència que conste en acta. 

 

PUNT SISÈ - Proposta data i ordre de dia del pròxim consell sectorial i 
suggeriments per part dels i les components del Consell. 

S'estableix la pròxima reunió del consell de joventut per al dia 10 de desembre a les 
19.15 h en el Centre d'Informació Juvenil, tal com es reflecteix en els punts anteriors, 
abans de la celebració del consell de poble. Se sol·licita la confirmació de l'assistència i 
la comprovació dels correus electrònics. 

Respecte als suggeriments: 

- El representant de Ciutadans suggereix la necessitat de realitzar reunions periòdiques i 
amb antelació al consell de poble. 

- El representant de l'Associació de Dj. suggereix realitzar una agenda anual o trimestral 
de les activitats referents a joventut i cercar un canal pel qual arribe a la gent jove 
aquesta informació. 

- El representant d'EU suggereix la creació d'una revista digital jove. Creant una partida 
pressupostària i/o bases. Es comenta que es poden utilitzar les bases i les figures de 
corresponsals juvenils per a realitzar aquesta acció. 

- La representant de l'Assoc. Ribamon suggereix adaptar el centre juvenil a un espai 
més jove. 



 

 

- La representant de Compromís suggereix que la gent jove també pose de la seua part i 
adquirisca hàbits per a la cerca d'informació, com per exemple, a través de xarxes 
socials. 

- Se suggereix anar reflexionant sobre aquestes actuacions fins a la pròxima 
convocatòria. 

I no havent-hi més assumptes a tractar i complint l'objecte de l'acte, la presidència alça 
la sessió a les 20:27, de la qual cosa, com a secretària, done fe. 
 
 

 

 

Vist i Plau 

PRESIDENTA DEL CONSELL JOVENTUT                          LA SECRETÀRIA 

 

Fdo: Lola Verdeguer Royo                                                         Fdo: Neme Gila Rubio 


